
Protokoll - Menighetsrådsmøte 15. oktober 2024

Dato: 15.10.2024 17:30

Sted: Kirkekontoret

Deltagere:

Hildur Aune Austrheim (Styreleder)
Trond Knut Nordby (Nestleder)
Tormod Westermoen (Styremedlem)
Solveig Jordheim Flood (Styremedlem)
Siv Ostrø (Styremedlem)
Nils Rune Wennevold (Styremedlem)
Eskild Dahl (Styremedlem)
Cornelia Bernadotte-Nordenstam (Styremedlem)
Vidar Bøe (Styremedlem)
Marianne Umwiza Tofte (Varamedlem - 1.vara)
Nils Erik Norrvall (Varamedlem - 2.vara)
Inger-Lise Haarberg
Kari Stray Nordberg
Marianne Søbye (Varamedlem - permisjon) - ikke til stede
Monita Skaali (Daglig leder) - ikke til stede
Unni Dahlbak Gunnes (Administrasjonssjef) - ikke til stede
Kristin Hansstein - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/13/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/13/2, vedtakssak

Godkjenning av referat fra Menighetsrådsmøte 10.september
Vedtak
Referat godkjennes med de kommentarer som kom.
Vedtaket var enstemmig.

Skårer Sokn
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Sak 24/13/3, orienteringssak

MØTE MED - Diakon
Diakon Kari Stray Nordberg kommer ca 18:30 og ønsker holde et lite foredrag om "Blålys og kokain", +
presentere Miriam Braserudhaget.

Vi ønsker at hun kan komme på dette møtet og fortelle oss de ulike arrangementene og tiltakene. Vi
ønsker å vite noe om hennes planer og tanker rundt arbeidet. 

Spørsmål til Kari: 

Fortell litt om deg selv
Hvilke visjoner og tanker har du for arbeidet rundt diakoni i Skårer menighet
Hvilke utfordringer møter du i ditt arbeid?
Hva kan vi som menighetsråd gjøre for å bistå deg i arbeidet, også utover økonomisk støtte?

Menighetsråds representantene oppfordres til å tenke igjennom spørsmål dere ønsker å stille henne?

Oppsummering:
Miriam Braserudhaget presenterte seg selv, hun tar master i diakoni ved VID vitenskapelige høyskole, og
skal ha praksis i Skårer staben i 3 uker. Hun skal delta i ulike tiltak, både i Skårer og Fjellhamar.

Kari Nordberg tok menighetsrådet igjennom forslag til ny Diakoniplan (Sak 4) og dette besvarte de
spørsmål man ønsket stille.
Hun informerte også om foredrag som skal holdes i Skårer kirke 23.oktober kl.1900 om Blålys og Kokain
ved tidligere politimann Ronny Rene Raveen og Vidar Bøe.

Sokneprest avsluttet med gode ord om hvor dyktig diakon Kari er, både faglig og ved å være så praktisk
anlagt.

Sak 24/13/4, vedtakssak

Diakoniplanen
Diakoniutvalget har møte mandag kveld den 14.oktober, hvor de vil vedta ny diakoniplan.  Ny diakoniplan
legges ved tirsdag, slik at denne kan fremlegges på menighetsrådsmøtet tirsdag 15.oktober.

Vedtak
Diakoniplan vedtas slik den er lagt frem for menighetsrådet i november møtet.
241015 SK Lokal diakoniplan 2024-2027 (002)
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Sak 24/13/5, vedtakssak

Forslag til bankbytte fra Strømmen sparebank til Sparebanken 1
Østlandet
Lørenskog kirkelige fellesråd (ved tidligere periode) har vedtatt å følge bankavtalen som Lørenskog
kommune har. Fra og med 1.oktober 2024, så har Lørenskog kirkelige fellesråd Sparebank 1 Østlandet. 
Her får vi samme avtale som Lørenskog kommune, hvor de har inngått en god avtale.

Denne avtalen kan også Skårer sokn være med på.

Brukskonto/Sparekonto
Pr i dag har vi følgende renter 
Strømmen sparebank:
Brukskonto: 0%
Sparekonto: 3,15%

Ved å bytte bank til 
Sparebank 1 Østlandet
Brukskonto: 5,33%
(her har kommunen kun avtale ang brukskonto, så her foreslås opprettes en brukskonto til som da blir
brukt som Legat/sparekonto, og vi oppnår da 5,33% renter)

Gebyrer
Eksempel avtalegiro
Strømmen sparebank:
avtalegiro uten melding: 2,00
avtalegiro med melding: 2,00

Sparebank 1 Østlandet
avtalegiro uten melding: 0,30
avtalegiro med melding: 2,00

Ved å bytte bank, vil det gjøre arbeidet mer smidig for regnskap, ved at vi alle benytter samme
bankforbindelse.

Vedtak
Skårer sokn bytter til Sparebanken 1 Østlandet, slik at de har to brukskontoer med rente på 5,33%. Den
ene brukskontoen skal benyttes til spare/legat konto.
Dette administreres av administrasjonen.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/13/6, vedtakssak

Revidert budsjett 2024
Forslag på å endre budsjett 2024, se vedlagt forslag.

Vedtak
Forslag til revidert budsjett trenger flere justeringer, og bedre forklaring hva hver post inneholder. Tas
derfor opp igjen på MR møte i november
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Sak 24/13/7, vedtakssak

Oppfølging av videreføring stilling til Ungdomsarbeid Skårer
Menighet fra januar 2025
Viser til tidligere sak om ungdomsarbeiderstillingen i Skårer.
Situasjonen er nå at nåværende avtale går ut 31.12.24. Etter den tid har man ikke ungdomsarbeider. Det
er kommet frem gjennom siste års møter at det har stor betydning av å ha en person i denne stillingen. 
Det er foreløpig ingen avklaring og dette haster da vi nå allerede er i oktober 2024.
Kan menighetsrådet videreføre å dekke en redusert stilling?

Vi trenger å vite hvilke midler som er tilgjengelig. Følgende er etterspurt og vi får antakelig svar før møtet
(oppdaterer saken med beløp når de kommer):

Hvor mye er kommet inn via givertjeneste nå? Kr 4150 pr 10.10
Hvor mye har vi som givertjeneste-midler til barn og ungdom fra før? Kr 33000 generell givertjeneste
Hvor mye har vi i avsatte fond til barn og ungdom? Kr 641.000
Hvor mye vil det koste å lønne en ungdomsarbeider i 30% eller 50% for et halvt år?
Faglært 30% 105.000, 50% 172.500
Ufaglært 30% 75.000, 50% 126.000
(Disse beløpene er beregnet ut fra tallene vi fikk i vår og stemmer noenlunde, men kommer til noe
helgetillegg)

Hvis MR greier å lønne ungdomsarbeider i en redusert stilling i 6 måneder til, vil vi i løpet av de første
månedene neste år vite hvor mye som kommer fra kommunen og om det er mulig å få dekket noe derfra.
Vi vil også ha mulighet til å skaffe flere givere, ref. diskusjon på forrige møte. Fond som er satt av til barn
og unge bør kunne brukes mer av. Det kan ikke være noe alternativ å ikke ha en ungdomsarbeider i
menigheten.

Vedtak
Menighetsrådet ønsker prioritere ungdomsarbeider inn mot budsjett for 2025.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/13/8, vedtakssak

Planlegging av Medarbeiderfest / Frivillighetsfest
Vi planlegger en markering for våre medarbeidere og frivillige som utfører arbeide som vi er avhengig av
for å få til de ulike arrangementer som vi har i Skårer menighet. Vi har ikke hatt noen markering siden før
covid. De frivillige bistår i vårt arbeide på en utmerket måte og vi setter pris på dette engasjementet.      

Vedtak
Arrangementskomiteen for å planlegge medarbeiderfest/frivillighetsfest er vedtatt bestående av:
Cornelia Bernadotte-Nordenstam, Eskil Engstrøm Dahl, Marianne Umwiza Tofte og Tormod Westermoen
er stabens representant.

Tormod vil komme med forslag til dato(er) på november møtet, etter å ha snakket med stab. Komiteen få
da mandat til å fastsette en dato til våren 2025.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/13/9, vedtakssak

Setertjernstua
Bakgrunn for denne saken er en henvendelse til kapellan Onesimus Jalata Nagari om Skårer menighet
kan være vertskap for årsmøte til Setertjernestua. Se vedlagte e-post. 
Setertjernstua eies og drives av Stiftelsen Setertjernkapellet Rehabilitering. Drift og vedlikehold er basert
på frivillig arbeid. Ideen og grunnlaget for arbeidet kan du lese mer om her. Ide for Setertjernstua.
Stua er åpen på søndager fra kl. 11:00 – 15:00. Vi holder  sportsandakt kl 12:30 på søndager.  Det er
enkel servering fra kl 11:00 – 15:00, med et opphold under andakten kl 12:30. 

Setertjernstua har blitt støttet av Skårer menighet på ulike måte opp igjennom årene. Ved at ungdommer
fra klubben har brukt den til overnatting, og trumål ved at Skårer menighet har gitt et offer hvert år til
stiftelsen. Dette har ikke blitt gjort de siste årene, da vi ikke har fått noen henvendelse. Men MR har noen
ganger hatt representatn på årsmøtet. 

Invitasjonen fra styret om å huse årsmøtet må tolkes som en forståelse og ønske om at Skårer menighet
bør være en støttespiller for Setertjernstua. 

Ved å huse årsmøtet, og ved å ta opp tradisjonen med offer, så kan Skårer menighet vise sin støtte til
dette arbeidet. 

Vedtak
MR gir Setertjernstiftelsen mulighet til å holde årsmøte i våre lokaler. MR oppfordrer Onesimus om å ta
seg av det praktiske rundt dette. Skårer menighet tar opp tradisjonen med ett årlig offer til stiftelsen f.o.m
2025. 
Vidar Bøe kan stille som representant fra menighetsrådet i årsmøtet som vil finne sted mars/april 2025.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/13/10, orienteringssak

Informasjon om valg av leder og nestleder
Det skal hver år innen 1.januar velges leder og nestleder til menighetsrådet. Dette vil gjennomføres i
menighetsrådsmøtet i november.

Kandidater meldes senest til AU innen 23. oktober.

Sak 24/13/11, orienteringssak

Orienteringer fra Stab, Buskmen og undergrupper
Stab
Buskmen
Undergrupper

Diakoniutvalget
Gudstjenestevalget
Trosopplæringsutvalget
Utsmykking og kirkebyggutvalget
Økonomi og givertjeneste
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http://www.setertjernstua.no/ide-for-setertjernstiftelsen/


Sak 24/13/12, orienteringssak

Asfalt utenfor Skårer kirke
Som avtalt med kommunen vil prosjektet i Løkenåsveien sluttføres i utgangen av november og parkering
tilbakeføres til oss. 
Som kompensasjon har kommunen satt opp nye lysarmatur på p-plass, og skal asfaltere p-plassen opp
frem til klokketårnet på nedsiden. 
Et større område foren kirken blir da ikke tatt med. (se vedlegg Snitt 2)
Skal vi gjøre dette selv vil det komme på nærmere 500.000,-, men bestiller vi dette i forbindelse med at
kommunen asfalterer kan vi få asfalt rundt hele kirken for ca. 120.000,-. MR håper at fellesrådet kan ta
denne kostnaden. 

Kommentar:
Fellesrådet AU tar opp dette

Sak 24/13/13, orienteringssak

Oppslagstavle utenfor Skårer kirke
Det er nå blitt satt opp informasjonstavle utenfor Skårer kirke (se bilde vedlagt)

Foran informasjonstavlen vil det bli steinlagt, slik at det blir en naturlig gangsti til tavlen. Det vil også
komme opp et skilt øverst på tavlen hvor det står Skårer kirke.

Sak 24/13/14, orienteringssak

Nyhetsbrev i nytt format og ny epost adresse
Frem til nå har Kari Nordberg sendt ut nyhetsbrev hver fredag fra sin egen epost. Nyhetsbrevene har blitt
lange og store, slik at enkelte ikke får åpnet de. Derfor har vi undersøkt litt rundt, og kommet frem til en ny
løsning.

Det er nå derfor tegnet et abonnement hos mailchimp.com hvor nyhetsbrevene vil bli laget, og sendt fra
skaarer@kirken.no som avsender. Dette abonnementet koster kr $13 pr måned. Nederst i nyhetsbrevet
kan man melde seg av og på som abonnement. Dele nyhetsbrevet på sosiale medier ved å kun trykke på
knappene under innledningen. 

Kapellan Christine Slettbakken vil være den som syr sammen nyhetene og sender ut hver fredag
fremover.

Trykk her for å se første test utgave.

Sak 24/13/15, orienteringssak

Eventuelt
Brev fra kirkerådet med informasjon om høring.
Fra i høst vil flere av kirkerådets høringer sendes kun til et utvalg av menighetsråd og kirkelige fellesråd, i
stedet for å sende til alle. Rådene som er valgt ut, kan likevel velge å ikke svare. Dersom ditt råd ikke har
mottatt en høring, kan man likevel avgi uttalelse.
Se vedlegg.
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https://us10.campaign-archive.com/?e=__test_email__&u=a30c7ddff6d9d5c8c1aafd009&id=b558247abc
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